
 

 

 

 

Mondelinge vragen | Omgekeerd inzamelen 
 

Als het gaat om het inzamelen van afval, of zoals we graag willen grondstoffen, is 

draagvlak cruciaal om weerstand en illegale dumping te voorkomen. Bewoners uit 

Zwolle-Zuid hebben de gemeenteraad geschreven over hun tot dusver vergeefse poging 

een restafvalcontainer dichterbij geplaatst te krijgen. Wij stellen ons als fractie in dit 

soort situaties altijd terughoudend op als het gaat om een oordeel over wie gelijk heeft, 

de inwoner of de gemeente. Maar wij maken ons wel zorgen over de wijze waarop de 

gemeente in dit geval gecommuniceerd lijkt te hebben. 

 

Inwoners hebben niet altijd de mogelijkheid naar informatiebijeenkomsten te komen en 

merken vaak pas laat hoe concreet plannen van de gemeente zijn, dat is hen niet altijd 

te verwijten. 

 

Bewoners van de Otterveld hebben, zo begreep ik van hen, op aanraden van de 

Provinciale Ombudsman in arren moede de gemeenteraad aangeschreven, omdat zij zich 

niet serieus genomen voelen. 

 

Dat brengt mij op de volgende vragen, die ook toekomstgericht zijn: 

 

1a. 

Is het college bereid in de wijken waar omgekeerd inzamelen nog niet mogelijk is, een 

open gesprek aan te gaan met inwoners over de mogelijkheden en locaties voor 

eventuele containers, zodra de plannen concreet worden? 

 

1b. 

Is het college bereid inwoners nog voldoende tijd en ruimte te bieden om alternatieven 

aan te dragen als het college de oplossing voor gescheiden afval met de wijk heeft 

gecommuniceerd? Wil het college hierbij rekening houden met inwoners die zich pas 

bewust zijn van de plannen als ze een definitieve kaart in de bus krijgen? 

 

2. 

Is het college bereid ook in wijken waar omgekeerd inzamelen al is ingevoerd, de 

mogelijkheid open te houden dat de locaties van de ondergrondse containers ter 

discussie kunnen worden gesteld, zeker als bij de plaatsing daarvan al protest of onrust 

ontstond of waar de omstandigheden zijn veranderd (bv doordat mensen slecht ter been 

raken)? Wil het college toezeggen in dit soort situaties hierover een open gesprek aan te 

gaan, waarbij alle betrokkenen zo goed mogelijk gehoord worden, bij voorkeur 

tegelijkertijd? Dat geldt uiteraard ook voor dit specifieke geval. 
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